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Aanwezig:  Nathalie, Christine, Barbara, Karen, Goele, Elke, Jan, Elene, Ward 

Verontschuldigd:  Sadia, Valerie 
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Agenda 
1. Verslag vorige vergadering 

2. Mededelingen schoolteam  

3. Opvolgingspunten 

4. Werkgroepen 

5. Financiële stand van zaken  

6. Varia 
 

1. Verslag 
Het verslag van de vergadering dd 12-12-2024 wordt goedgekeurd en mag online geplaatst worden op 

de website van de school. Dit mag naar gery.bilsen@kohh.be gestuurd worden en dan wordt het 

gepubliceerd op de website. 
 

  2. Schoolmededelingen 

● Workshop rond milieu: eerste workshop is achter de rug. Deze werd als zeer positief ervaren. 

Het derde en vierde leerjaar heeft op speelse manier over afval sorteren geleerd. 

● Leren leren: sessies tijdens de lesuren is niet meer haalbaar wegens te drukke agenda. Is het 

misschien een optie om van de ouderraad een mailing naar de ouders van het 6de leerjaar te 

sturen om dit als een extra uur na de schooltijd te organiseren. De ouders van de ouderraad 

willen hun engageren om dat extra uur te blijven zodat hier les gegeven kan worden. We zouden 

eerst de reacties willen peilen of er al dan niet interesse is. Elene organiseert een poll in de 

whatsapp groep van het 6de leerjaar en overlegt met Nathalie. Het 6de telt momenteel 23 

leerlingen. Als er ten minste 10 leerlingen zich inschrijven, kan dit doorgaan. In de klas wordt 

reeds gewerkt rond leren leren. Sara vraagt of er nog andere zaken aangeleerd kunnen worden 

en of dit ook aansluit bij hetgeen wat nu al aan de kinderen aangeleerd wordt. Het kan ook zijn 

dat deze lesgeefster nieuwe ideeën kan aanreiken. Bedoeling is dat dit niet botst met hetgeen de 

leerlingen nu aangeleerd krijgen. Nathalie neemt dit op 

● De brief voor de te grote klassen is klaar. Deze zullen we eerst laten nalezen door de school en 

de ouders van de ouderraad. 

● Op het CPBW werd navraag gedaan over de toestand van de parochiezaal. We willen weten wat 

de stand van zaken is. 

● Verschillende planningsmethodes naargelang het leerjaar: Hier komen we op terug in een 

volgende vergadering. 

● Carnaval: Een tractor werd geregeld. Hierop komen we in de volgende vergadering op terug. 

● Lezing Childfocus: Er zijn 8 inschrijvingen. Er dienen ook 8 inschrijvingen te zijn om de lezing 

door te laten gaan. We merken dat er zeer weinig reactie op komt. De vraag is of we naar de 

toekomst toe nog veel lezingen moeten voorzien. Mogelijk kunnen we de focus op iets anders 

leggen.  

● Nieuwjaarsreceptie. De ouders van de eerste shift worden om 17u00 verwacht. Sara gaat een 

lijst bezorgen over de verdeling van de shiften. De standen zijn gegroepeerd waardoor men 

onder elkaar kan wisselen. 
 
 



● De disco is per leeftijden verdeeld. Het kind hoeft niet de hele tijd aanwezig te zijn. Broers en 

zussen mogen mee komen, ook al is het niet hun leeftijd. Er wordt begeleiding voorzien in de 

zaal zodat de ouders ook even rond kunnen gaan buiten. 

● Skireis: 10 tot 17 februari 2025. 

 

3. Opvolging 

● Kienavond: De gemeente heeft de vergunning bezorgd dat wij mogen deelnemen. We hebben 

echter nog geen data door gekregen. 

● Koekenpakket: Milka en Lu is een afname van 192 pakketten. Bij Lotus is het een afname van 120 

pakketten. Jules Destrooper zijn dozen die ook in de winkel aangekocht kunnen worden. Bij de 

zak van Milka zitten 12 pakken koekjes. Bij Lotus zitten er 10 koeken in en een gratis ticket voor 

Bobbejaanland mits een betalende inkom. Alles wordt geleverd in dozen en de zakjes worden 

meegeleverd. Er zal een poll aangemaakt worden om te stemmen. Daarnaast zal nog navraag 

gedaan worden rond pannenkoeken.  

 

4. Werkgroep 

● Hapje stapje Paaseditie: Goed op schema. De volgende vergadering: meer info. 

● De taken die door de leerlingen dienen te gebeuren zal Nathalie na overleg aan Katrien 

bezorgen.  

● Pedagogie: Workshops voorzien. Hier zal nog op teruggekomen worden. Aangezien de school in 

januari werkt rond milieu en afval, willen wij rond de periode van mei werken rond natuur. Hier 

zal in één van de  volgende vergaderingen op teruggekomen worden. 

● Fluo controle (Helm op Fluo Top) loopt via school. Na de krokusvakantie zullen wij bekijken om 

iets te organiseren met de ouderraad. We zouden ook de aantallen dienen door te krijgen van 

school om zo te weten welke klas het beste scoort. We kunnen de cijfers ook opvragen om na te 

gaan of dit nog goed wordt toegepast. 

 

5. Financiële stand van zaken  

● Bank: 10729,56€ 

● Kas: 515,00€ 
 

6. Varia 

● EHBO cursus: is dit een mogelijkheid om dit aan te bieden voor de ouders van onze kleuters? 
 Jan gaat dit uitzoeken en ons meer informatie bezorgen. 

● Nieuwjaarsreceptie: Nathalie gaat de lijst met taken bezorgen. 

● Voorstel tot filmnamiddag in plaats van verkoop van koekenverkoop, om zo geld in te zamelen. 

Film op basis van leeftijd en hiervoor tickets verkopen, drankjes en snacks verkopen. 



● Staking: Er is geen opvang voorzien, ook niet door de speeldoos. Dit brengt soms ouders - vooral 

met jonge kinderen - in de problemen. Er is sprake van elke 13de van de maand te staken, 

waardoor er dus nog meerdere stakingen kunnen plaatsvinden. Het zou leuk zijn dat men 

rekening houdt met het feit dat voor sommige ouders een noodopvang een must is. Nathalie 

neemt dit op met Katrien 

 
 
 

 


